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Primer de tot voldria, en nom de les persones que anàvem en les llistes que donava suport 
orgànic l'STEPV, agrair, a vostè, senyor rector, i al seu equip, el treball fet a la universitat 
en una situació econòmica de retallades en tot el sistema públic i en educació 
especialment, amb totes les limitacions de desenvolupament i consolidació de projectes 
que això ha comportat.  

Independentment de les diferències que hem pogut mantenir, cal reconèixer l'esforç per 
mantenir tots els llocs de la RLT i els llocs de treball fora de plantilla, tot i que pel que fa al 
PAS, l’objectiu de superar la insuficiència i la precarietat, no ha estat aconseguit. Tal volta 
no s'ha avançat prou a la negociació del Conveni Col·lectiu per al personal laboral de les 
universitats en aquest temps i que segurament ens hauria donat eines per millorar algunes 
de les condicions laborals i salarials al professorat associat, al personal en projectes 
d'investigació i altres figures de PDI laboral, almenys l'hem encetat. 

 

Però en aquest darrer claustre de la legislatura, no voldríem deixar de mencionar algunes 

qüestions que per la seua rellevància no s’haurien de descurar, i que ja hem anat 

plantejant en les constants intervencions realitzades:  

- Respecte a la participació democràtica de la comunitat universitària a través del 

Claustre, pensem que ha faltat l'esperit de donar contingut i valorar 

democràticament a totes les persones triades, de tots els sectors. La trista situació 

de veure com han deixat d’assistir el representants dels estudiants, és un fet 

colpidor. Caldrà empenyar-se en tornar a veure un claustre viu i amb participació de 

totes les persones i de tots els sectors. 
 

- Així mateix ens reca comprovar que no ha hagut cap millora pel que fa al 

funcionament i a la funcionalitat d’algunes comissions. A més, el fet de poder triar 

persones que no son claustrals per a les comissions que emanen d’aquest organ 

resulta sorprenent. ¿no cal haver estat triat pels teus iguals en una llista oberta per 

tal de ser el seu representant? 
 

- Pel que fa a que persones designades puguen votar igualment que les persones 

electes pel conjunt de la comunitat universitària, al nostre parer devalua encara més 

la representació del PAS al claustre, ja prou minusvalorada.  
 

- Aprofundir els processos democràtics i de participació pot ajudar a comprendre que 

anem en el mateix vaixell. Insistim en aquest punt perquè, com ens ha demostrat el 

Consell Social, haurem d'estar junts en algunes qüestions que seran fonamentals 

per tal de garantir l'autonomia universitària, el seu finançament i la potencialitat dels 

equips de govern en les meses de negociació amb els sindicats. 
 

Així, gràcies, senyor rector, per la dedicació d’aquests anys, de vegades ingrata, i 

benvingut a l’altre costat. 


